
Saiccfactó-

E1 Pavelló Pollsportiu Municipal

Periòdicament s'ha anat informant, des d'aquesta publicació, sobre les 
gestions encaminades a la construcció del desitjat Pavelló Polisportiu. Algun 
sector de la població creu que hauria estat preferible construir eri primer Hoc 
aquest pavelló que no pas el Locai Social, crec que ambdues obres són 
fonamentalspera la comunitat municipal, discutirquina obra havia d'haver- 
se iniciat prim er careix de rellevància: una ja  s'ha comenqat, l'altra es 
comenqarà el mes de marq o abril de l'any vinent, d 'aqui a sis mesos.

Si es va comehqar primer el Locai Social, va ser perquè l'Ajuntament 
disposava del terreny necessari, en canvi el terreny per ubicar el Pavelló s'ha 
hagut de negociar amb uns propietàris a canvi d'ampliar el sòl urbanitzable 
confrontant amb el c./Tren. D'aquesta manera el terreny que s'obtindrà i 
escripturarà en els propers tres mesos no suposarà cap costper l'Ajuntament.

L'obra, una de les majors que ha projectat mai l'Ajuntament, té un 
pressupost inicial molt alt, aquest elevat cost ha obligat a buscar part de la 
finanqació fora de la Corporació. A ix i es demanarà ajut economie a la 
Secretarla General de l'Esport de la Generalitat qui anualment, excepte l'any 
anterior, atorgà ajuts per obres d'aquest tipus.

Les obres s'executaran per fases durant tres o quatre anys, ja  que 
d'aquesta manera l'elevat cost que comporten es podrà assumir sense 
merma greu per la Hisenda Municipal.

Esperem, doncs, que les previsions s'acompleixin ipoguem  tenir acabat, 
dintre del temps fixat, el Pavelló Polisportiu que passarà a engruixir la llista 
d'equipaments municipals.

Des d'aquestes pàgines us seguirem informant de les incidències que 
apareguin /ms a la construcció del Pavelló.
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